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Onderwerp:  Heide expres 

De Partij van de Arbeid is van mening dat de Heide expres een waardevolle aanvulling is op het 

aanbod voor toerisme en door de opzet een vrijwel ideale manier om de geschiedenis van het gebied 

onder de aandacht de brengen voor iedereen.  

Vragen 
- Welke besluiten en waarom heeft het college deze aanpassingen van de Heide expres 

bedongen voor de vergunning?  
- Realiseert het college dat het voertuig op deze manier niet verzekerbaar wordt voor de 

ondernemer?   
- Zijn er andere moverende redenen, dan dat het huidige voertuig ergens niet voor geschikt 

word geacht?  
- Wil het college overwegen om het rijdbaar houden van de Heide expres mogelijk te maken?   
- Is men met de ondernemer in overleg geweest voor alternatieven? 


